
PROTOKOLL nr 11

vid sammanträde den 14/9 1970 
i Djurgårdens Idrottsförenings 
överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman, 
Ernst Nilsson, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Gunnar Dahlfors, 
Roland Erixon, 
Karl Liliequist

Förhindrade: Bengt Jäderholm och 
Bo Hedvall.

§ 150. Fotbollens styrelse:
I närvaro av fotbollens valberedning Bergh, Nordlund, Sandberg disku

terades läget inför en ändring av sektionsstyrelsens ledning (10:140), 
i och med att det kommit till sektionsordförandens kännedom, att val
beredningen arbetade med namn för ordförandeposten. Bergh ansåg det 
inte ha varit till någon nackdel, att sonderingarna via Alf Lundqvist 
nått ordföranden Sten Wettrebrandt. Någon deciderad kandidat som dennes 
efterträdare hade valberedningen ännu ej fått fram men aktuella namn var
Tore Jonsson och Ernst Nilsson. Möjligheten att låta den sistnämndes 
ÖS-plats övergå till Wettebrandt antyddes. Valberedningen skall återkomma 
i ärendet.
Godkända protokoll: § 151.

Föredrogs ÖS-protokoll nrs 9 och 10, vilka godkändes i föreliggande 
skick.

Protokoll från Förtroenderådets vårsammanträde den 1.6.70 lades till 
handlingarna. I anslutning härtill diskuterades aktuella frågor inför 
höstsammanträdet i samma råd den 28.9.70.

Uppvaktningar: § 152.

Med hästskon i silver nr 9 hade Pelle Bergström uppvaktats på 50-års
dagen den 14.9.70 av Bodman, Theblin och Liliequist.

På Thorsten Sundströms 60-årsdag den 16.9.70 skulle hästskon i silver 
med nr 10 och fäst på träplatta överlämnas. Beslöts att Bodman, Theblin, 
Hedvall och Liliequist skulle ingå i ÖS-uppvaktningen och att fotbolls- 
och ishockeystyrelserna skulle representeras med var sin man och var sin 
gåva (DIF-spelare skuren i trä med silverplåt).

ÖS hade varit representerad vid fotbollssektionens kräfttillställning 
på Rastaborgen den 12.9.70 av Bodman och Theblin med äkta hälfter. God 
stämning. Efter matchen mot AIK (0-1) hade de slagna spelarna tröstats 
med supé i fotbollsordförandens hem tillsammans med resp. fruar.

Lokalfråga: § 153.

Boxningssekr. Palm hade förklarat sig missnöjd med Iösningen av lokal
problemet i Åkeshovshallen (10:144) genom att sektionen skulle gå miste om 
tävlingsinkomster i hallen. Lövdahl förklarade det ogörligt att ha en box
ningsring uppmonterad i lokalen. Skulle inkräkta på brottningens utrymme. 
Uppdrogs åt Theblin ta kontakt med Idrottsstyrelsen (Lindmalm) för att 
den vägen övertyga sig om omöjligheterna att kombinera box- och brottning. 
Om underhandlingarna skall Palm hållas orienterad.

Meddelade Theblin att i avträdesarvode för Döbelnsgatan 97 (brottarnas 
nuvarande hemvist) kunde möjligen påräknas för DIF en ersättning på c:a 
20.000 kr. Beloppet skall insättas på bankbok, som tecknas av ÖS och sek
tionen tillsammans.

(forts.)
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Slalomärende: § 154.

I närvaro av Bert Ackered och Jan Hanson från slalomsektionen disku
terades den nya backanläggning, som rapporterades klar till sin första del. 
Nivåskillnaden blir 53 meter.

Sektionen anmälde ekonomiska problem och förklarade sig intresserad lösa 
dem via bingo, därest förslag på ledare av sådan verksamhet (s.k. haj) 
kunde lämnas av ÖS. Uppmanades sektionen ta kontakt med bl.a. Lennart Öberg, 
som även i lotteriärenden kunde lämna goda tips.

För närmaste tiden kalkylerade sektionen med 3 grupper i träning 3 ggr 
pr vecka med barmarksträning, gymnastik, snöträning och läger (ev. Duved), 
vilket totalt skulle kräva ett anslag på 4.625 kr. Utlovades beslut efter 
konsultation med huvudkassan.

§ 155
Kvartalsskriftsutredning:

Anmälde Roland Erixon att den vid Förtroenderådets vårsammanträde till
satta ”tidningskommittén” nedkommit med ett magert förslag, som närmast 
bara utgjorde en bekräftelse på önskemålet om en smärre tidning minst fyra 
gånger pr år. Någon uppläggning av tidningens innehåll, vilka som skulle 
medarbeta och de ekonomiska driftskostnaderna förelåg intet förslag om. 
Uppdrogs åt Erixon utbe sig en mera fyllig utredning.
Tidskriftsfonden: § 156.

Diskuterades den fond, som lagts upp på basis av överskottet på tid
skriften ”Djurgårdaren” och som om det ej behövt röras borde röra sig om 
c:a 100.000 kronor. Betonades vikten av att fonden byggdes upp på nytt. 
Theblin meddelade att vad han hade sig bekant så flöt annonsinäkterna in 
programenligt för 1970 års tidning, men att endast skattmästaren kunde ge 
den exakta ställningen. För att få utestående fordringar för närmast före
gående årgångs annonsräkningar, bl.a. Liljenbergs Bygg A/B i Lund (2.000 kr 
plus årets 2.000 kr.) hade från Alf Lundqvist med intresse i företaget 
föreslagits lämna fordringarna till inkasso.

Ekonomi: § 157.

En annan uppläggning av utbetalningar etc. från huvudkassan diskuterades 
med utgångspunkt från att Theblin medgav att 7.000 kr. utbetalts till Sigge 
Bergh i strid med protokollsbeslut (10:142) att beslut om själva utbetal
ningen skulle ske senare. Önskemål om att alla utbetalningar skulle proto
kollföras för en gemensam översyns skull föranledde en debatt om placering 
av tillgängliga medel på postgiro contra bankbok, behovet av en budget för 
ÖS-verksamheten etc. I skattmästarens frånvaro och utan att därmed veta 
dagens ekonomiska ställning beslöts ta upp hela komplexet vid kommande sam
manträde .

Krav på medlemsavgifter: § 158.

I händelse krav på betalning av årsavgiften ännu ej utgått till försumliga 
medlemmar beslöts att så skall ske med det snaraste. Insats av Supporter
klubben med bearbetning pr telefon rekommenderades.

Ernst Nilsson m.fl. betonade vikten av att medlemsackvisitionen effekti
viserades. Beslöts anslå en hel sammantradeskväll för att diskutera igenom 
frågan. I sammanhanget berördes också omläggningen av medlemsregistret, 
en omläggning som bedömdes som allt mer akut.
Årsmötet: § 159.

Meddelade Erixon att som årsmöteslokal endast Apollonia fanns att räkna 
med och att han trodde sig med källarmästarens hjälp kunna ordna mera triv
samma förhållanden vid måltiden efteråt.

Hur spridning av uppgifter om årsmötets tid och plats till samtliga med
lemmar skulle ske diskuterades. Ett meddelande till samtliga registrerade 
medlemmar betecknades som för dyrt men skulle ytterligare prövas vid nästa 
sammanträde.
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§ 160.Nästa sammanträde:
Beslöts att hålla nästa ÖS-sammanträde på Stadion måndagen den 

21/ 1970 kl. 18.30.
Förtroenderådet: § 161.

Anmälde Bodman och Nilsson att de på grund av utlandsvistelse ej kunde 
närvara vid Förtroenderådets sammanträde den 28/9 1970.

Offerter: § 162.
Anmälde Erixon och Liliequist sig ännu sakna offerter på tryckning av 

100.000 foldrar för medlemsvärvning. Utlovade besked till kommande möte.

ÖS-Bröder!

Alltså är det sammanträde nu på måndag igen. Se 

ovanstående!

Under hand har Bosse Hedvall lämnat återbud, men 

vi hoppas alla ska komma.

Sekreteraren.


